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SLOVENSKO: Pôvodne som chcel začať s citátom „najprv postupne a potom naraz“, ktorý je
o bankrote a ktorý je často pripisovaný Hemingwayovi, resp. jednej z postáv jeho románu.
Podľa mňa je to jedno, kto to povedal, resp. napísal tieto slová, lebo dôležité je nielen
rozobrať proces samotného kolapsu EU, ale aj to, čo povedal Fico na galavečeri k 20.
výročiu vstupu Slovenska do EU.

Čo také povedal Fico?

Ten jeho príhovor k 20. výročiu vstupu sa dá charakterizovať práve slovami v nadpise, však si to
vypočujte sami:

Toto je príhovor, ktorý počujete nad hrobom mŕtveho a môžete namietať, že nič také nepovedal, ale
čierna kravata a čierne sako spolu so spomínaním „na staré dobré časy“, otázky ohľadom odobratia
práva veta, suverenity v zahranično-politických otázkach a spomínanie potreby návratu k mierovým
koreňom, spĺňa presne podmienky pre príhovor nad hrobom mŕtveho. Skrátka, síce povedal, že treba
nasmerovať EU naspäť na mierovú cestu, ale on aj ostatní znalí vedia, že sa to nestane, t.j. napriek
krásnym rečiam o pozitívach a možno aj úprimnej snahe udržať Slovensko v EU, lebo zatiaľ niet
dobrej alternatívy pre Slovensko, robí kroky, ktoré nás pripravujú na možné nutné vystúpenie z EU.

Dôkaz Ficovej úprimnej snahy udržať veci pokope:

Prečo by sme mali vystúpiť z EU?

Nuž tu je dôvod, prečo som chcel začať tým citátom o krachu, pretože projekt EU začal krachovať v
tom momente, keď EU uvalila sankcie proti Rusku v 2014, stala sa dementnou, keď nastúpila Ursula
von der Leyen, mozgovú smrť utrpela, keď Brusel nič nepovedal Nemcom, keď zhabali lekárske
potreby určené ostatným krajinám ešte v 2020 na začiatku covid cirkusu a klinickú smrť utrpela po
tom, ako tento rok (2024) vyšlo najavo to, že Brusel plánoval zničiť ekonomiku Maďarska preto, lebo
Orbán robí suverénnu politiku. Skrátka, teraz stačí jedna hlúposť, či už zo strany
Bruselistanu/vedenia EU, alebo niektorého z členských štátov, či finančná kríza, ktorá zasiahne
eurozónu a rozklad EU bude neodvratný a všetci tí, ktorí sa teraz snažia sedieť na dvoch stoličkách,
lebo národné záujmy to doslova vyžadujú kvôli tomu, že z jednej strany musia zabezpečiť zdroje a z
druhej strany musia zabezpečiť odbytisko na spoločnom európskom trhu, si teraz budú musieť
vybrať, na ktorej stoličke budú sedieť, t.j. na ktorej línii začne rozpad a kvôli čomu. A vidím dve
zlomové línie, kde sa rozpad začne: Berlín-Varšava a Viedeň-Bratislava-Budapešť-Bukurešť-Belehrad.

Kedy a ako?

Ak rozpad začne kvôli finančnej/menovej/ekonomickej kríze, tak obe tieto zlomové línie začnú byť
aktívne, pričom ak dôvody budú primárne ne-finančné, ne-menové, alebo ne-ekonomické, tak vedúcu
úlohu prevezme jedna zlomová línia a druhá bude len v závese udalostí.

Na aktivizáciu zlomovej línie Berlín-Varšava stačí, keď Berlín, alebo Varšava prekročí ruskú červenú
líniu a Rusi vypovedajú buď zmluvu o zjednotení Nemecka, alebo prestanú byť garantom západných
hraníc Poľska, či nedaj Bože oboje resp. ak NATO oficiálne krajina stúpi na základe bilaterálnej
dohody na Ukrajinu, tak Rusi majú páky zastaviť prísun energetických nosičov a surovín do NATO
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krajiny/EU. Ak sa toto stane, tak štiepenie sa udeje na základe štiepenia členských štátov, t.j. tie
politické vlny, ktoré vzniknú, rozkývajú celú EU, čo povedie k tomu, že jednotlivé krajiny, resp. ich
vedenia, nielenže začnú skúmať možné alternatívy, ale aj ich začnú presadzovať do reality.

Na aktivizáciu línie Viedeň-Bratislava-Budapešť-Bukurešť-Belehrad stačí, ak sa siahne na tie veci,
ktoré Fico vymenoval, a bude zle, lebo ide o principiálne veci. Ide totiž o to, že Bruselistan má plnú
hubu tolerancie a demokracie, ale tá demokracia a tolerancia končí v momente, keď niekto má nielen
odlišný názor od toho úradne schváleného, ale sa to opováži aj vysloviť, lebo niečo také sa „v slušnej
spoločnosti“ nerobí. Skrátka, čím ďalej, tým viac veci smerujú k novej Bruselskej totalite, resp. k
obnove tretej ríše. A síce niekto môže namietať, že zakladatelia EU boli nemecké kádre z obdobia II.
svetovej vojny, ale všetci sa snažili buď predstierať to, že im ide o biznis, resp. o efektívne využitie
zdrojov, alebo sa tvárili, že rešpektujú cudzí názor a sú ochotní sa dohodnúť. Teraz však Bruselistan
už prestal predstierať, že im ide o nejaké spoločné dobro a natvrdo začal presadzovať ne-európske a
protiľudské záujmy. Skrátka, začína to byť čoraz očividnejšie, ako veľmi to s EU ide dolu vodou.
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